
Lekkerkerk, 14 mei 2019 

Geachte Raad,  

Voordat ik ga inspreken wil ik vooraf melden dat ik dit doe op persoonlijke titel en ik niets heb tegen 

Mooi Mekker Land. 

In tegendeel. Ik hou van ondernemende mensen. Die inspireren mij. 

Ik begrijp ook goed dat de eigenaar niet vijf jaar lijdzaam kan toe zien hoe een gemeente zijn 

aangevraagde vergunning in de la houdt. 

De onzekerheid en stress moet voor uw burgers inmens zijn geweest.  

De wetgever heeft hier niet voor niets maximaal 6 maanden voor gegeven.  

Het is m.i. heel erg kwalijk dat deze gemeente dit haar burgers en bedrijven aandoet.  

Hoe heeft dit kunnen plaatsvinden?  

Het houden van dieren wordt in deze gemeente notabene door de meerderheid van de Raad als een 

mooi een eerzaam boeren beroep gezien.  

Bij professionals zou het schaamrood nog jaren blijven zitten. 

Maar toch kunt u mijns inziens niet zomaar, uit medelijden, schuldgevoel, toestemming geven voor 

de uitbreiding. 

U dient rekening te houden met de rest van de bevolking, de volksgezondheid. 

De wereld verandert snel, onze kennis neemt toe.  

Waar geiten eerder een welkome uitbreiding waren van de veestapel blijken ze nu een ongekende 

ziekte bron zelfs doodsbedreiging voor individuen in de omgeving. 

Nee, ik heb het niet over de Q-koorts. Of een incident. Dit is structureel.  

U moet het al van de Burgemeester hebben gehoord. Hij is u verplicht relevante informatie te 

melden. Zodat u wel overwogen een besluit kan nemen. 

Maar als elke Raad in Nederland zou toestaan om overal van geiten binnen een straal van 2 kilometer 

van woningen te houden geeft dat meer doden dan er in Nederland aan asbest slachtoffers of 

verkeersdoden zijn. 

Het staat statisch vast dat Geiten een zeer grote toename van longontsteking veroorzaken. De GGD 

Utrecht stelde vast dat het aantal longontstekingen met 23% toenam in een straal van 2 kilometer 

van een geitenhouderij.  

Dit is m.i. de hoofdreden waarom de provincies een stop hebben afgekondigd. 

Dit feit was zo schokkend, dat het eerste rapport een tijdje geheim is gebleven. 

Ik doe het u vandaag ten overvloedde, bij mijn inspreek reactie toekomen.  

Want ik ga ervanuit dat u deze van de Burgmeester heeft gehad.  

 

 



Ook bent waarschijnlijk door de Burgemeester op de hoogte gebracht dat er in Nederland per jaar 

ongeveer 240.000 longontstekingen zijn en ongeveer 3.500 mensen per jaar hieraan overlijden. 

Een toename van 23% geeft ruim 55.000 meer zieken en 750 meer doden per jaar. Dit is aanzienlijk 

hoger dan het aantal verkeersslachtoffers met 678 en doden ten gevolge van asbest circa 450.  

Ook moet de burgemeester u heimelijk hebben geïnformeerd over het feit dat nagenoeg heel 

Stolwijk binnen de 2 kilometer cirkel ligt van Mooi Mekker Land. Dat zij dus allen dit verhoogte ziekte 

en sterfte risico lopen. 

De vraag aan u is nu hoeveel extra zieke mensen en doden vindt u vanwege dit bedrijf op deze 

locatie statisch toelaatbaar.  Heeft u voor u zelf, als Partij, als College deze afweging expliciet 

gemaakt. Ik zie deze afweging in geen enkel stuk terug. 

Zijn het 10,100,500 zieken en 0, 1, 5 of meer onschuldige dodelijke slachtoffers in haar bestaan. 

Of zijn er ook andere opties zoals het toestaan van een loonbedrijf om deze ondernemer een 

uitstekende hand te bieden en hiermee te voorkomen dat er meer zieken en zelfs doden zullen 

vallen. Statisch gezien staat dit namelijk vast. 

Ik denk dat de inwoners van Stolwijk u hiervoor dankbaar zullen zijn.  

Mocht al deze informatie vandaag nieuw voor u zijn, dan zou ik als ik u was de vergadering schorsen, 

echt goed naar het GGD rapport dat ik u heb doen toekomen kijken en u afvragen………….waarom u 

deze niet heeft gehad.  

U bent hier toch voor alle Burgers en de Volksgezondheid en niet voor 1 ondernemende 

ondernemer. 

Een zeer verontruste burger. 

 

 

 

  

 

 

  

 


